

MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, FEBRUARY 13, 1978

(8)

[Text]

Pursuant to adjournment and notice the Standing Senate Committee on Agriculture met this day at 2:20 p.m. the Honourable Senator Argue presiding.

Present: The Honourable Senators Argue, Inman, Lafond, Molgat and Olson. (5)

In attendance: Mr. Albert F. Chambers, Director of Research to the Committee; Mr. L. A. Christie, from the Library of Parliament, Research Assistant to the Committee.

Witnesses:

Former Commissioners of the Commission of Inquiry into the marketing of Beef and Veal:

Mr. M. H. Mackenzie, Ottawa;
Mrs. Lydia Patry-Cullen, Ottawa;
Mr. Hu Harries, Edmonton.

The Committee continued its inquiry into the desirability of long-term stabilization in the Canadian beef industry.

The witnesses answered questions.

At 4:10 p.m. the Committee adjourned until 10:00 a.m., Tuesday, February 14, 1978.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Denis Bouffard

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 13 FÉVRIER 1978

(8)

[Traduction]

Conformément à la motion d'ajournement et à l'avis de convocation, le Comité sénatorial permanent de l'agriculture se réunit aujourd'hui à 14 h 20 sous la présidence de l'honorable sénateur Argue.

Présents: Les honorables sénateurs Argue, Inman, Lafond, Molgat et Olson. (5)

Aussi présents: M. Albert F. Chambers, directeur de la recherche auprès du Comité; M. L. A. Christie, de la Bibliothèque du Parlement, adjoint à la recherche auprès du Comité.

Témoins:

Anciens commissaires de la Commission d'enquête sur la commercialisation du bœuf et du veau:

M. M. H. Mackenzie, Ottawa;
M^{me} Lydia Patry-Cullen, Ottawa;
M. Hu Harries, Edmonton.

Le Comité poursuit son enquête sur les mérites d'une stabilisation à long terme dans l'industrie du bœuf au Canada.

Les témoins répondent aux questions.

A 16 h 10, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 14 février 1978, à 10 heures.

ATTESTÉ: